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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  ŠKURINJSKA DRAGA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA ŠKURINJSKA DRAGA 
 
KLASA: 026-02/21-01/30  
URBROJ: 2170-01-09-10-21-4 
Rijeka, 13. veljače 2021. godine 
  

ZAPISNIK 
S 28. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 

 
28. sjednica VMO Škurinjska Draga održana je  13. veljače 2021. (subota) s početkom u 14,30 sati 
u prostorijama MO Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
1. Danijel Topalović, predsjednik VMO 
2. Sandro Blasich, član VMO  
3. Zlata Rukavina, članica VMO  
4. Dragica Šibenik, tajnica MO  i 
 
Opravdano izostali: 
5. Nikola Barić, član VMO  
6. Goran Sišak, zamjenik predsjednika VMO 
 
Usvajanje zapisnika s  27. sjednice VMO Škurinjska Draga: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Dnevni red 
 
1. Informacija i prijedlozi Dječjeg vrtića Rijeka za rješavanje problema koji će nastati nakon njihove 

namjere zaključavanja dvorišnih vrata vrtića tj. onemogućivanja prolaza stanarima kroz dvorište 
DV PPO Rastočine, Rastočine 5a                                                                                                                                                           

2. Razno  
      -  Marin Klarić – bojanje otoka Tizianova-Kresnikova 
      -  sanacija podesta u Porečkoj ulici oko okna VIK 
      - čišćenje šahte i sanacija podesta ispred DV Rastočine 

 -  nacionalna kampanja sadnje stabala “Zasadi drvo ne budi panj“ 
 
AD 1 
Predsjednik VMO Danijel Topalović upoznaje vijeće s prispjelim dopisom Dječjeg vrtića Rijeka - PPO 
Rastočine i njihovoj namjeri zaključavanja dvorišnih vrata vrtića tj. onemogućivanja prolaza građanima 
- stanarima nebodera kroz dvorište DV-PPO Rastočine. Istim dopisom ravnateljica vrtića  predlaže 
postavljanja cestovnih stupića (uzduž sjeverne vanjske strane dvorišta objekta ograđenog zidićem i 
zaštitnom ogradom). Nakon  duže rasprave Vijeće donosi slijedeći: 
 
Zaključak:  
Prijedlog DV, PPO Rastočine da se postave cestovni stupići (uzduž sjeverne vanjske strane 
dvorišta objekta ograđenog zidićem i zaštitnom ogradom) u ulici Rastoćine  kod k.br.5A  ne 
prihvaća se. Vijeće predlaže da s obzirom na postojanje dovoljno dostupnog prostora unutar 
dvorišta vrtića (na sjevernom dijelu dvorišta nalazi ograđeni prostor koji u naravi predstavlja 
pješački koridor, ali koji se trenutno osim za tu namjenu koristi i kao parking za djelatnike 
vrtića i dostavu), izmještaj postojeće ograde i postavljanje ispred - uzduž sjevernog ulaza u 
zgradu.  Vijeće smatra da se na taj način osigurava ne samo sigurnost prolaza pješaka i vozila 
ispred vrtića već i sigurnost naših najmlađih i roditelja, a također bi se zadržao trenutni broj 
dostupnih mjesta za parkiranje. Očitovanje proslijediti DV Rijeka, PPO Rastočine, OGU za 
komunalni sustav, OGU za školstvo. 
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AD 2 
Predsjednik Vijeća upoznao je nazočne o zaprimljenim email-ovima i telefonskim dojavama građana: 

 Zahtjev M.K. da se na raskrižju Tizianove i Kresnikove ulice obnovi boja na pješačkim otocima? 
U istom mailu navodi da je boja skoro u potpunosti nestala, prije su bili pješački otoci na 
navedenom mjestu obilježeni žuto-bijelom bojom a sada su dosta potamnili i često automobili 
zapnu za njih. Zahtjev proslijeđen Rijeka prometu, stigao i odgovor da će obnova horizontalne 
signalizacije izvršiti sukladno planu održavanja. 

 Telefonskoj dojavi N.N. o oštećenju podesta oko okna  VIK-a u Porečkoj ulici kod k.br. 84-86; 
proslijeđeno nadležnim službama 

 Mail predstavnika stanara iz ulice Rastočine, koji ukazuje Na ogroman problem u ulici 
Rastočine između k.br.5 i 5a u pri svakoj kiši odvodi slivnih voda se zapune, Te se stvori 
lokva koja onemogućava prolazak građana, ulazak u vrtić. Lokve se često ne isprazne i  
nekoliko dana i poslije prestanka kiše. Podnesak (mail) predstavnika  sa fotografijama  
proslijeđen  stručnim službama Grada Rijeke, oštećenje prijavljeno i putem platforme 
Gradsko oko. 

 Telefonskoj dojavi N.N. da se hitno uklone oštećenje (uzdignuća asfalta nastalo širenjem  
korjena stabla)  na nogostupu preko put  k. br. 3  u ulici Rastočine; zahtjev proslijeđen 
nadležnim službama. 

 Vijeće  podržava inicijativu Udruge  za zaštitu prirode i okoliša” i rado bi se priključilo 
Nacionalnoj sadnji stabala pod nazivom “Zasadi drvo ne budi panj”  i to na  površini u Osječkoj 
ulici kod k.br.5.  Zatražiti od nadležnih službi Grada stručno mišljenje glede sadnica (breze, 
kestenja, javora, platane…) i lokacije.  

AD 2/1 
Predsjednik VMO Danijel Topalović izvjestio je nazočne o upitu građana koji traži slijedeće 
informacije:  da li je u sklopu izgradnje pogona za sortiranje odvojeno prikupljenog otpada u sklopu 
riječkoga reciklažnog dvorišta Mihačeve  Drage planirana rekonstrukcija ceste,  izgradnja nogostupa  i 
proširenje javne rasvjete u ulici Mihaćeva Draga ?  
 
Zaključak: 
Upit  proslijediti nadležnim službama Grada Rijeke i zatražiti povratnu informaciju. 
 

Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 16 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.                                                                                                                  

 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                    Predsjednik  
   VMO Škurinjska Draga: 
 
Dragica Šibenik                                                                                     Danijel Topalović  
 


